在主裡合一 Unity in Christ

Scripture 经文 Philippians 腓立比書 2:1-15

1 所以在基督裡若有甚麼勸勉、愛心有甚麼安慰、聖靈有甚麼交通、心中有甚麼慈悲憐憫、2 你們就是意念相同、愛心相同、有一樣的心思、有一樣的意念、使我的喜樂可以滿足。3 凡事不可結黨、不可貪圖虚浮的榮耀. 只要存心謙卑、各人看別人比自己 4 各人不要單顧自己的事、也要顧別人的事。5 你們當以基督耶穌的心為心。6 他本有 神的形像、不以自己與 神同等為強奪的. 7 反倒虚己、取了奴僕的形像、成為人的樣式. 8 既有人的樣子、就自己卑微、存心順服、以至於死、且死在十字架上。9 所以 神將他升為至高、又賜給他超乎萬名之上的名、10 叫一切在天上的、地上的、和地底下的、因耶穌的名、無不屈膝、11 無不口稱耶穌基督為主、使榮耀歸與父 神。12 這樣看來、我親愛的弟兄、你們既是常順服的、不但我在你們那裡、就是如今不在你們那裡、更是順服的、就當恐懼戰兢、作成你們得救的工夫.

1 If you have any encouragement from being united with Christ, if any comfort from his love, if any fellowship with the Spirit, if any tenderness and compassion, 2 then make my joy complete by being like-minded, having the same love, being one in spirit and purpose. 3 Do nothing out of selfish ambition or vain conceit, but in humility consider others better than yourselves. 4 Each of you should look not only to your own interests, but also to the interests of others. 5 Your attitude should be the same as that of Christ Jesus: 6 Who, being in very nature God, did not consider equality with God something to be grasped, 7 but made himself nothing, taking the very nature of a servant, being made in human likeness. 8 And being found in appearance as a man, he humbled himself and became obedient to death-- even death on a cross! 9 Therefore God exalted him to the highest place and gave him the name that is above every name, 10 that at the name of Jesus every knee should bow, in heaven and on earth and under the earth. 11 and every tongue confess that Jesus Christ is Lord, to the glory of God the Father. 12 Therefore, my dear friends, as you have always obeyed--not only in my presence. but now much more in my absence-continue to work out your salvation with fear and trembling,

Outline 大纲

- 1. Introduction 引言
- 2. United in Christ 基督裡合一
- 3. Attitude 心態
 Two Don'ts 兩個不該有的心態
 Two Dos 兩個該有的心態
- 4. Faithfulness in Small Matters 小事上忠心

赞美真神万福之源,世上万民都当颂扬, 天使天军赞美主名,赞美圣父圣子圣灵,阿门.

波士顿西郊圣经教会

Boston MetroWest Bible Church

地址: 511 Newtown Road, Littleton, MA 01460 网页: <u>www.bmwbc.org</u> 电话: (978) 486-4598 联系人: 施建川传道

主日崇拜

01/06/2019

序乐 Prelude (10:00am) Pianist 司 琴 宣召 Call to Worship Presider 领 会

赞美 Praise Congregation 会 众

唱诗 Hymn 我们成为一家人

10000 Reasons 新年來临

奉献 Offering 服事主耶穌真快樂

祷告 Prayer Presider 领 会

读经 Scripture 腓立比書 2:1-15 Congregation 会 众

Philippians 2:1-15

证道 Sermon 在主裡合一 Elder Li 李长老

Seven Unity in Christ

翻译 Translation Feng Qu 曲 峰

回应 Response 求主使我近十架 Congregation 会 众 法生 Prover

祷告 Prayer Presider 领 会

圣餐 Hoy Communion Elder Li 李长老/Guoqing 唐国庆 三一颂 Doxology Congregation 会 众

祝福 BenedictionElder Li 李长老报告及欢迎 Announcement & WelcomeElder Li 李长老殿乐 PostludePianist 司 琴

(聚会时间请把手机关掉!)

本主日事奉人员 下主日事奉人员

讲员: 李明哲长老 讲员: 胡中義弟兄 领会: 任铁耕 领会: 黄卫生 司琴: 刘兆民 招待: 恩慈团契-II 招待: 良善团契